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Nog een paar aanvullingen
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Veel vragen zijn heldere geworden Fijn Hierbij mijn opmerkingen
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Hoi alien

Ik heb de opmerkingen verwerkt en bij deze een nieuwe versie van de Osiris HPZone wijzigingen mbt BCO en

studentstatus vraag

De herinfectie komt later want het is me nog niet gelukt daar goed naar te kijken

Er staan nog vragen in het document graag jullie reactie zsm

Gisteren is er een LOI geweest dit hoorde ik terug van 10 2e

Het voorstel vanuit het LOI was om de vraag naar aantal contacten per categorie op te nemen in Osiris en dns niet alleen

in HPZone op de plek waar nu de tabel voor cat 3 contacten staat Er zijn verschillende GGD en die deze aantallen nu al

uitvragen en zelf ergens registreren maar er waren ook GGD en aanwezig die aangaven dat dit nu al niet meer mogelijk is

en teveel vraagt van het BCO team Helaas is de verwachting van de GGD en dat het komende weken nog drukker wordt

en er alleen maar positieve uitslagen doorgebeld gaan worden en er weinig ruimte is voor extra vragen aan de index een

nog veider uitgekleed BCO dan risicogestumd

Het blijkt zo te zijn dat de vragen voor Osiris wel ingevuld worden maar dat bij drukte veel in HPZone leeg gelaten
wordt Als we iets echt essentieel vinden om te weten kunnen we het dus beter als vraag in Osiris opnemen Maar

het is wel de vraag waar de grens ligt tussen wat er thuishoort in Osiris en wat we voor de monitoring van het BCO

willen weten Eerder was de insteek dat info over contacten niet in Osiris hoort en dat we die info in de aparte

export voor monitoring BCO kunnen meenemen vanuit HPZone
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Voor nu heb ik alles opgenomen als dat we het in Osiris willen hebben

Groeten

El


